
Nagyhajós Bizottság 2024. évi munkaterve 

Folyamatosan: 

1. Valamennyi nagyhajós érdekképviselete 

2. 2024. évi versenyszezon figyelemmel kisérése, MVSZ segítése a versenyek hibátlan 

lebonyolításában, versenyzői észrevételek kezelése és segítségnyújtás ezek 

megoldásában 

Továbbá: 

3. Hajóosztály politika és versenyrendszer átalakításának előkészítése 

3.1. Kérdőíves információgyűjtés elsősorban tavi vitorlázásban is erős európai 
országokból 

Felelős: dr. Dulin György, Fluck Réka 

Határidők: 

• Hazai kérdőív kiküldés a magyar tagságnak és osztályszövetségeknek: 
2024. február 1. 

• Válaszok összegzése: 2024.február 14. 
• Kiegészített kérdések angolra és németre fordítása: 2024.március 1. 

o EUROSAF közgyűlésre bejuttatni – szekció beszélgetés 
• Külföldi kluboktól, osztályszövetségektől és országos szövetségektől a 

válaszok begyűjtése és összegzése: 2024.május 15. 
• A beérkezett válaszok összegzése és elemzése: 2024.július 15. 

3.2. Osztálykapitányok tájékoztatása az NB előkészítő tevékenységéről és távlati 
tervekről 

Felelős: Pál Gaszton 

Határidő: 2024. augusztus 10. – NB kutatási eredményei a versenyrendszer 
átalakítással kapcsolatban 

3.3. Osztálykapitányi konzultáció, véleménycsere, álláspontok ütköztetése 

Felelős: Pál Gaszton 

Határidő: 2024.április 30. 

3.4. Információk kiértékelése, összegzése és az Elnökség tájékoztatása 

Felelős: Pál Gaszton 

Határidő: 2024.augusztus 15. 

4. Flottánkénti Kupasorozatok támogatási tervének kidolgozása 

• Együttműködési lehetőségek kidolgozása 

• Kommunikációs javaslatok megfogalmazása 

• Költségterv kidolgozása 

Felelős: Hercsel Erik, Dulin György, Németh Gábor, Szamosi Viktor 

Határidő: 2024.szeptember 15. 

Megjegyzés: 

A Versenyrendszer átalakításával kapcsolatos munkafolyamatot az MVSZ 
Elnökségének 163/2023 (2023.12.12.) határozatában foglaltak (Stratégiai megvalósítási 
terv kidolgozása) alapvetően befolyásolhatják 

NB 2024. évi költségtervet nem készített, mert a fenti munkatervvel kapcsolatban 
közvetlen költség előreláthatólag nem fog felmerülni. 


